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Cykelförråd 
På grund av lågt intresse och hög 
kostnad har styrelsen beslutat att i 
dagsläget inte gå vidare med att 
färdigställa separat låsbart cykelförråd 
i källaren

Hyrsparkcyklar 
Hyrsparkcyklar får inte lämnas inne på 
gårdarna.

Utgång garage 
Det är numera möjligt att gå ut från 
garagen bakvägen. Däremot har 
styrelsen beslutat att i dagsläget inte 
installera tagläsare för inpassage 
denna väg, då kostnaden är hög.

Trädgårdarna 
Arbetet med trädgårdarna beräknas starta i 
mitten av mars.

Miljöhuset 
Det är roligt att vi kan konstatera att vi 
ser bättre efterlevnad efter nyår. Om vi 
alla hjälps åt så kan vi fortsätta hålla 
denna nivån.

Styrelsemöten 
Som vanligt är styrelsen tillgänglig för frågor 
och input 30 minuter innan våra 
styrelsemöten. Nästa gång blir det den 11:e 
februari kl 17.30.

  


